
Hei Kristin
 
Her kommer oversikt over hva jeg normalt trenger innspill på. Noen av punktene har kanskje ikke relevans 
for Bjugn, og da blir det tilbakemeldingen.
Tidsplan for arbeidet følger om ikke lenge (må koordineres med øvrige prosjekter først :-)
 
når det gjelder forbruk i den kommunale bygningsmassen hadde jeg blitt glad om vedlagte regneark ble fyllt 
ut.
slik at jeg kan skille ut oljeforbruk, og få frem en oversikt over utvikling i energiforbruk de siste årene.
 
Mvh
Øyvind Moe
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